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Agenda 

zo   19-05-2024 1e pinksterdag zingen in Pronsweide 

ma 08-07-2024 Laatste repetitie zingen, bij of in "Beth-San" 

 (zie bestuurstafel) 

za  10-08-2024 BBQ bij "de Heurnse tref" (zie bestuurstafel) 

ma 12-08-2024 Eerste repetitie na de vakantie 

zo   03-11-2024 Kerkdienst Zuiderkerk, ds. Zeldenrijk  

                                 

Van de bestuurstafel 
Op de laatst gehouden bestuursvergadering was er weer heel wat te be-

spreken, want we hebben onlangs onze jaarlijkse ledenvergadering gehad 

en die moet wel geëvalueerd worden. Wat wij belangrijk vonden was 

met name de uitslag van de muziek enquête. Hieruit bleek dat de  meer-

derheid zich kon vinden in de keuze die de muziekcommissie maakt. En 

dat betekent dus ook dat deze commissie op de zelfde voet kan en mag 

doorgaan. 

 

In de communicatie commissie heeft een wisseling van bezetting plaats 

gevonden. 

Arnold Rots die jaren actief is geweest voor deze commissie is hiermee 

gestopt. 

Namens het bestuur wil ik Arnold hartelijk bedanken voor alle energie 

die hij hier in gestoken heeft. We denken hierbij ook aan de prachtige 

verslagen van optredens die hij voor de Nieuwsflits schreef. 

Arnold Bedankt!! 

Hij wordt opgevolgd door Mariëtta Langenberg. Zij is uiteraard geen lid 

van ons koor, maar wel de echtgenote van Arie Borsjes, onze 2e voorzit-

ter.  



De communicatiecommissie bestaat nu uit 3 personen n.l.:  

Mariëtta Langenberg, Gerrit Oosterink en Ad Doornink. 
   

Het is op de ledenvergadering al aan gekondigd, dat we willen proberen 

d.m.v. het aanbieden van een gratis koorscholing, nieuwe leden te wer-

ven. Dit doen we naar het voorbeeld van het Lochems mannenkoor die 

daar in het verleden veel succes mee heeft gehad en nu nog. 

Er is een kleine commissie ingesteld die deze scholing gaat voorberei-

den. En ook wij hopen met resultaat. 

 

Wij hebben de indruk dat er zangers in ons koor zijn die, doordat ze ou-

der worden, eigenlijk niet meer bij de voor hun juiste stemgroep staan. 

Het is moeilijk om dan te veranderen. Toch kan dit veel meer plezier ge-

ven aan het zingen in een koor. Als je zelf twijfelt aan je stemgroep 

neem dan contact op met Mathijs en laat hem dat beoordelen  

 

Dan werken we de eerste pinksterdag 19 mei met een kleinkoor van 24 

mannen mee aan een kerkdienst in de "Pronsweide". De ruimte waar de 

kerkdiensten daar wordt gehouden is te klein voor ons hele koor. Jullie 

krijgen van Gerrit Bussink een mailtje waarin je kunt aanmelden dat je 

mee gaat. Hieruit worden de 24 mannen geselecteerd die daadwerkelijk 

meegaan. Hierbij wordt gekeken van; wie hebben de vorige keer in Vars-

seveld meegedaan. Dan proberen we zoveel  mogelijk nu andere kandi-

daten in te roosteren, zodat hier niet iedere keer dezelfde mannen aan 

meedoen. 

 

Het geplande 5 mannenkoren festival dat 8 juni in Aalten zou plaatsvin-

den, gaat niet door. Dit festival dat georganiseerd door de KCZB had 

niet voldoende deelname. Wij willen nog proberen dit festival verder zelf 

te organiseren, eventueel met dan 5 deelnemende koren. Maar daar kan 

ik nu nog niks over zeggen. De koren zijn aangeschreven, dus afwach-

ten.  

 

8 juli willen we een optreden verzorgen in de tuin van "Beth-San". Met 

goed weer doet hier het hele koor aan mee. Bij slecht weer kan dit ook 

alleen met een kleinkoor in de recreatieruimte. Deze avond is tevens 

onze laatste oefenavond voor de vakantie.  

 

Wij willen deze vakantie afsluiten met een gezellige BBQ. Dit keer bij 

"de Heurnse tref" op zaterdag 10 augustus. Dat betekent dat de eerste re-

petitieavond wordt gehouden maandag 12 augustus. 

 

Zondag 3 november zijn we uitgenodigd om aan een kerkdienst in Zui-

derkerk mee te werken.  

 

Op zondagavond 15 december hopen we onze Kerstzangavond weer te 

houden. Dit keer in de "Oude Helenakerk". 

 

Dit is het zo'n beetje wat betreft het voorlopige programma van dit jaar. 

Dit wil niet zeggen dat er verder geen activiteiten zijn of georganiseerd 

worden . Maar dat is nu nog niet bekend. 

Ad Doornink 



Lief en leed 

Na een lange tijd van afwezigheid hoopt Anton Essink binnenkort 
weer aanwezig te zijn op de maandagavond. 
Hij heeft een aantal lichte operaties en behandelingen aan de 
ogen ondergaan en het gaat nu gelukkig de goede kant op. 

 

Voor Gerard Luimes gaat het herstel langzaam, maar dan ook 
héél, héél langzaam vooruit. 
Hij blijft de moed erin houden en zegt dan ook “’t Is neet anders”. 

 

Gerrit Reusink wacht op zijn uitslag van 17 april a.s. 
Aan de hand daarvan neemt hij een beslissing over het meezin-
gen bij het koor. Het rijden met de auto in het donker 
en bij slechte weersomstandigheden gaan voor hem steeds lasti-
ger worden. 

 

Gerrit Hartemink heeft al weken problemen met zijn stem. Hij zegt 
zelf aan, dat één lied al teveel is om helemaal uit te zingen. 
Het praten is hij gelukkig nog niet verleerd en dat geldt ook voor 
het koffie zetten. 

 

We leven mee met de familie Oosterink, nu Gerrit binnenkort 20 
keer bestraald moet worden in Enschede. 

 

We leven ook mee met de familie Oosterholt nu Jan zijn echtge-
note in het ziekenhuis in Enschede verblijft. 

 

Is er niks positiefs te melden?  
Jazeker! 
Voor Albert Scholten en zijn familie is 
het een hele opluchting dat de operatie 
geslaagd is. Het zal nog wel enige tijd 
duren voordat Albert weer de oude is, 
maar hij heeft er alle vertrouwen in dat 
het goed komt. 
Hij wil alle leden van het koor bedan-
ken, die op welke manier dan ook  heb-
ben meegeleefd voor, tijdens en na zijn 
operatie. 

 

Sterkte voor iedereen, het ga jullie allemaal goed!  
Joop Bussink 

 

Ik geef de pen door  
Wie de volgende is………..? 

We hebben begrepen van Erik Navis, dat hier een stukje van Ivonne 

Beeftink, onze pianist, komt o.a. over onze nieuwe piano. We wachten 

af. 

Communicatiecommissie 

 

 



Zit mijn broekje goed, zit mijn pochetje 

goed, de heren van het ACM gaan op stap 
 

Aanwezigheid van 2 dames tijdens de ledenvergadering van het ACM 
 

* Waarom worden er dames van de kledingcommissie  

   verwacht nà het officiële gedeelte van de ledenvergade- 

   ring van het mannenkoor? 

* Waarom zijn alle heren gekomen in de zwarte outfit met  

   rode pochet? 

Het antwoord is heel eenvoudig: 

Tijdens een optreden is regelmatig gebleken, dat sommige heren er niet 

correct gekleed bijlopen. Voorbeelden kunnen verschillend zijn: 

- Het pochetje zit niet goed, zit scheef of steekt te hoog boven uit de  

  borstzak. 

- Diverse heren hebben een bril, telefoon óf een pen in het borstzakje. 

- Bij sommige heren is de broek te lang. Door het lopen zakt de broek af,  

  wat slordig lijkt. Enkele heren dragen in overleg met de kledingcom- 

  missie, zwarte bretels. Dit is een mooie oplossing, mits de bretel  

  niet over het pochetje loopt. 

- Bij sommige heren zijn de pijpen van de broek écht te lang, zodat die  

  op lengte gemaakt moeten worden. 

- Sommige heren dragen en zwarte riem i.p.v. de bijgeleverde riem. 

- Ook worden soms geen zwarte schoenen gedragen, maar antraciet of  

  donkergrijs of eh… 

 

Het verzoek van het bestuur 

Wij, Joke en Tiny, waren de 19de 

maart om 21.30 uur aanwezig in de 

Pol om samen met de heren van de 

kledingcommissie – Arie en Freek –  

de kleding op correctheid te bekijken. 

Nà het officiële gedeelte van de ver-

gadering werden wij door Joop Bus-

sink uitgenodigd om in de zaal, waar 

de leden zaten, te komen.  

Wat wij zagen was heel duidelijk. 

Alle aanwezigen zaten keurig in de zwarte outfit met het rode pochetje.  

Heren, mijn complimenten hoe jullie jezelf opgedoft hebben.  

Het zag er kleurig uit! 

 



Maar toch…..! 

Er waren enkele kanttekeningen: 

- Heb je last van broek-afzakkerig weer – Vraag aan Arie of je bretels      

   kunt krijgen 

- Broek te lang – Laat hem korter maken. Dit kan bij:  

  AALTEN KLEDINGREPARATIE, Landstraat 4A, 7121CR Aalten  

  Telefoonnummer: 06 84655989  

  Site: https://www.aalten-kledingreparatie.nl/. 

  De kosten hiervan zijn voor de leden zelf! 

- Sommige pochetjes werden ter plekke bijgeknipt. Houd zelf in de gaten 

  of het pochetje goed zit, of wijs elkaar erop als er bij iemand toch nog  

  iets fout zit. 

- Zorg er in elk geval voor, dat er geen bril, telefoon      

  of pen in het borstzakje zit. Een zakdoek hoort in de  

  broekzak. Wijs elkaar ook hierop.     

  De telefoon kun je het beste thuislaten of inleveren            

  bij een bekend persoon (toeschouwer of id.) 

- Je bent zelf verantwoordelijk om effen zwarte sok  ken te dragen met  

   nette zwarte schoenen. 

- Heb je geen goede riem, vraag Arie of Freek naar een andere. Zij weten  

  dan wel raad! 

- Zit de broek niet goed, overleg met Arie of Freek voor een oplossing. 
 

Hopelijk is het allemaal duidelijk. Zijn er nog vragen? We vernemen het  

graag! 

Het ACM wordt geformeerd uit zeer 

enthousiast leden. Laten die leden er 

dan ook voor zorgen dat zij correct ge-

kleed zijn tijdens het optreden. Staat 

veel netter en dat is hét visitekaartje van 

het ACM, mannen! 
 

Tiny Oosterink  
 

Optreden 25-3-24 in dr. Jenny Dinxperlo 
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https://www.aalten-kledingreparatie.nl/


Maandag 25 maart jl. gaf het koor een concert bij Dr. Jenny in Dinx-

perlo. Het was een prachtige zonnige namiddag toen de koorleden zich 

verzamelden in de hal van het verzorgingshuis. 

Enkele bewoners waren al in de zaal en konden nog kiezen waar ze wil-

den zitten. Een paar bewoners werden in hun bed of rolstoel naar binnen 

gereden door medewerkers of vrijwilligers. Ondertussen werden de pro-

gramma’s uitgedeeld. In een mooie kleurrijke vormgeving met goed 

leesbare letters. Altijd handig als je je leesbril even niet kunt vinden. De 

koffie-en theekopjes werden ook alvast klaargezet. 

Het koor kwam rustig en geordend op.  

Na een kort welkomstwoord was het tijd voor samenzang “De Achter-

hoek”, altijd weer mooi om mee te zingen met de herkenbare tekst. Dan 

weet je ook weer waar we zuinig op moeten zijn. 

Daarna was het de beurt aan het koor met Yvonne aan de nieuwe(!) pi-

ano, welke mooi van klank was. Bij het nummer “Edelweiss” was het 

even wegdromen in de tienerjaren en je met klasgenoten in de bioscoop 

naar “The sound of Music” ging kijken. 

Aan het begin en eind 

van elk blok was er 

samenzang. 

Tijdens de pauze was 

er koffie of thee met 

wat lekkers en kon ie-

dereen even een 

praatje maken. 

Mathijs vroeg zich af 

wanneer de bewoners 

/ bezoekers voor het 

koor zouden optreden, 

zo stond tenslotte op 

het mededelingen-

bord: 
 

 “Het ACM komt voor uw optreden”.  

Nou Mathijs, dat is wel gebeurd terwijl jij de man-

nen dirigeerde, zongen de bezoekers vrijwel alle 

nummers mee, de meesten zonder geluid, een en-

keling uit volle borst.  

Na de pauze was er samenzang en tussendoor ook 

nog een keer. Ondanks de wat minder goede 

akoestiek klonk het nummer “Wohl mir dass ich 

Jesum habe” fantastisch. Ook het nummer “Tebe 

Pojem” dat à capella werd gezongen klonk goed. 

Tot besluit was er samenzang: “U zij de glorie”. 

De directrice bedankte het koor voor het prachtige 

concert, waarvan iedereen had genoten en hoopte 

dat het koor snel nog eens komt. 

Mariëtta Langeberg  



Kanjers voor Kanjers zondag 7-4 2024 
 

Een fietstocht georganiseerd door het ACM, daar wilden we graag aan 

meedoen. 

Vertrekpunt was Sportpark Zuid waar een uitgebreid sportevent was ge-

organiseerd. Bij inschrijving kregen we 2 routes waaruit we konden kie-

zen, of gewoon allebei doen. Wij kozen de Duitsland route, de Haart 

route doen we een keer op eigen gelegenheid. De kosten waren € 5,00 

per persoon en de opbrengst gaat volledig naar “Kanjers voor Kanjers”. 

De ACM verkeersregelaars zorgden dat alles veilig verliep.  

Dat was super, dankjewel!  

De route was leuk en gevarieerd, asfalt, fietspaden, zandweggetjes. Door 

onze eigen onoplettendheid misten we een afslag en moesten een stukje 

terugfietsen. Verder verliep het vlekkeloos.  

Het weer was ideaal voor een tochtje. Zonnetje, beetje wind. We kwa-

men nog enkele koorleden met partner/ familie tegen. 

Wij vonden het leuk om de omgeving eens op een andere manier te leren 

kennen. Soms was iets ons bekend maar voornamelijk de zandweggetjes 

waren nieuw. Voor ons in ieder geval. We moesten weer denken aan het 

lied “De Achterhoek”. Mooie omgeving, fruitbomen in bloei, lammetjes 

in de wei. Genieten dus! 

Veel deelnemers zochten een bankje of picknicktafel op om wat te nutti-

gen en te genieten van al het moois van de ontluikende natuur. 

Compliment voor de maker(s) van de route, wij hebben er van genoten.  
 

Arie Borsjes en Mariëtta Langeberg 



Het werk van een betrokken verkeersregelaar 
 

Wat voor een werkzaamheden brengt het met 

zich mee? 

Zoals op de foto te zien is, is het ontspannend, 

relaxt en gezellig werk. En je krijgt op tijd een 

drankje met een lekkernij aangeboden. 

En niet onbelangrijk: De kas van het ACM 

wordt er goed mee gespekt! Daarvoor alleen zou 

je mee willen draaien in dat team. 

Ach ja, er moet jaarlijks een certificaat gehaald 

worden. Een opfriscursus, zullen we maar zeggen… 

En je moet natuurlijk de mensen die je op je standplaats benaderen, altijd 

vriendelijk, duidelijk en positief te woord staan. 

Dat is niet zo moeilijk toch       
 

Er zijn altijd nog mensen welkom om bij het team 

van verkeersregelaars. Waarom zou je je niet aan-

melden? Dit kan bij Auke de Vries (06 23243931), 

bij Erik Navis (06 12338914) en bij Tiny Oosterink 

(06 28716924). Ook dames zijn van harte welkom! 
 

Namens de verkeersregelaars van het ACM 

Auke de Vries, Erik Navis en Tiny Oosterink 

 

Felicitaties 
 

In april zijn jarig: Geert Hobé (oprichter ACM en erelid) en Dick  

Wikkerink 
 

In mei zijn jarig: Jan Droppers, Wim Jansen, Henk Klumpenhouwer, 

Gerrit Krieger, Jan ter Maat, Erik Navis en Jan Oosterholt  
 

Heren, hartelijk gefeliciteerd 

 

Communicatie Commissie  
 

De communicatiecommissie bestaat uit de volgende leden: 

* Mariëtta Langeberg 

* Ad Doornink en 

* Gerrit Oosterink 

 

Het e-mailadres van de commissie is: acm.nieuwsflits@gmail.com 
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